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 Ερώτηση  

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «Αποδιάρθρωση της Αστυνομικής Διεύθυνσης Θεσσαλονίκης για την 
καταπολέμηση της εγκληματικότητας, εξαιτίας της μετακίνησης μεγάλου αριθμού 
Αστυνομικών  στην Τροχαία» 

Όπως προκύπτει από την επιστολή της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης που 

δημοσιεύτηκε στα τοπικά μέσα, μετά από την ασφυκτική κατάσταση που δημιουργήθηκε στο 

κυκλοφοριακό πρόβλημα της Θεσσαλονίκης και στην καθημερινότητα των Θεσσαλονικέων, 

εξαιτίας της έναρξης της κατασκευής του fly over, χωρίς η κυβέρνηση να έχει μεριμνήσει εκ των 

προτέρων για την εκπόνηση των απαραίτητων μελετών για τις συνέπειες στην κυκλοφορία της 

πόλης, κατά τη διάρκεια της κατασκευής του έργου, η ηγεσία της Αστυνομίας, προκειμένου να 

ενισχύσει την Τροχαία, μετακίνησε μεγάλο αριθμό αστυνομικών από άλλες κρίσιμες υπηρεσίες. 

Αυτό είχε αποτέλεσμα  ότι «ομάδες ΔΙΑΣ - Ζ και περιπολικά της Άμεσης Δράσης, δεν 

περιπολούν στις γειτονιές της Θεσσαλονίκης και δεν κυνηγάνε το έγκλημα στην πόλη, αλλά 

έχουν μοιραστεί σε διάφορες οδούς με σκοπό να βεβαιώνουν παραβάσεις και να διώχνουν τα 

διπλοπαρκαρισμένα οχήματα. Αυτή η απόφαση, πέραν των εσωτερικών ζητημάτων που 

προκαλούνται και την απαξίωση μιας ολόκληρης Διεύθυνσης που είναι εξ ολοκλήρου 

επιφορτισμένη με την καταπολέμηση της εγκληματικότητας, είναι ξεκάθαρα εις βάρος της 

κοινωνίας και των πολιτών της Θεσσαλονίκης». 

Η κατάσταση αυτή έχει δημιουργήσει μεγάλη αβεβαιότητα μεταξύ των αστυνομικών σε όλες τις 

Διευθύνσεις και στα Τμήματα της Θεσσαλονίκης, αφού η διαχείριση του Προσωπικού 

πραγματοποιείται αποσπασματικά, πρόχειρα και χωρίς κανέναν προγραμματισμό, ενώ οι 

αστυνομικοί που μετακινούνται υφίστανται και οικονομικό κόστος της τάξης των 150-300 Ευρώ  

μηνιαίως.  

Έχουμε επισημάνει πολλές φορές ότι η κυβέρνηση κυβερνά χωρίς σχέδιο, χωρίς στόχευση, 

χωρίς πρόγραμμα και αποσπασματικά, δεν προνοεί και δεν προβλέπει τις συνέπειες των 

αποφάσεων και των πολιτικών της και έρχεται εκ των υστέρων να τα αντιμετωπίσει. 

Όμως, με αυτόν τον τρόπο όχι μόνο δεν λύνει κανένα πρόβλημα, αλλά αντίθετα δημιουργεί 

πολλά περισσότερα, όπως αποδεικνύει με γλαφυρό τρόπο η καθημερινότητα της πόλης και η 

επιστολή της ΕΑΥΘ. 

Όχι μόνο δεν αντιμετώπισε με επιτυχία τις συνέπειες της κατασκευής του fly over στο 

κυκλοφοριακό, αλλά, αντίθετα, δημιουργεί πρόβλημα αστυνόμευσης και με αυτόν τον τρόπο 

συμβάλλει στην αύξηση της εγκληματικότητας. 

Τα συχνά περιστατικά εγκληματικής έξαρσης είναι αδιάψευστοι μάρτυρες.  
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Θυμίζουμε ότι η ΕΑΥΘ στην ημερίδα που είχαμε διοργανώσει με θέμα την αντιμετώπιση των 

συνεπειών από την κατασκευή του fly over είχε καταθέσει συγκεκριμένες προτάσεις για την 

αντιμετώπιση του προβλήματος, τις οποίες όμως η κυβέρνηση αγνόησε επιδεικτικά, όπως και 

τις προτάσεις που είχαμε καταθέσει εμείς και άλλοι φορείς. 

Αλλά και με την τωρινή επιστολή της ΕΑΥΘ, οι αστυνομικοί καταθέτουν τις προτάσεις τους για 

την αντιμετώπιση των προβλημάτων που προκύπτουν από τις μετακινήσεις μεγάλου αριθμού 

αστυνομικών στην Τροχαία. 

Επειδή με τη μετακίνηση μεγάλου αριθμού αστυνομικών στην Τροχαία έχουν αποδυναμωθεί οι 

άλλες υπηρεσίες της Αστυνομίας στη Θεσσαλονίκη 

Επειδή εξαιτίας της μετακίνησης μεγάλου αριθμού αστυνομικών στην τροχαία και της 

αποδυνάμωσης των άλλων υπηρεσιών δημιουργείται κενό και πρόβλημα αστυνόμευσης  

Επειδή εξαιτίας αυτού του κενού παρατηρείται αύξηση της εγκληματικότητας  

Επειδή δεν είναι δυνατόν οι αστυνομικοί που μετακινούνται, εκτός από τις υπηρεσιακές 

μεταβολές να υφίστανται και οικονομικό κόστος 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

1. Τι προτίθεται να πράξει για να πληρωθούν τα κενά που δημιουργούνται στις άλλες 
υπηρεσίες, από τη μετακίνηση μεγάλου αριθμού αστυνομικών στην Τροχαία; 

2.Τι προτίθεται να πράξει για να αντιμετωπίσει την έξαρση της εγκληματικότητας στη 
Θεσσαλονίκη, εξαιτίας και της αποδυνάμωσης των άλλων υπηρεσιών από τη μετακίνηση 
των αστυνομικών;  

3. Τι προτίθεται να πράξει ώστε να μην επιβαρύνονται οι αστυνομικοί που μετακινούνται 
με το δυσβάσταχτο οικονομικό κόστος, εξαιτίας της μετακίνησης τους; 

4. Προτίθεται, έστω και τώρα, να εισακούσει και να υιοθετήσει τις σημαντικές προτάσεις 
που καταθέτει η ΕΑΥΘ για την αντιμετώπιση των προβλημάτων στη λειτουργία των 
υπηρεσιών της Αστυνομίας, αλλά και για την αντιμετώπιση των συνεπειών στην πόλη 
από την κατασκευή του fly over; 
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